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Objet : Letter of authorization (LoAu) for a project activity under article 12 of the Kyoto Protocol

Project reference: « 14.8 MW small-scale grid connected wind power project in Jaisalmer state

Rajasthan, India by RSMML »
Identification number : 243

Beneficiary of the LoAu: Rhodia Energy GHG, Tour La Pacific, 11-13 Cours Valmy, La Défense 7,
92977 Paris La Défense

The General Directorate for Energy and Climate Change of the Ministry of Ecology, Energy,
Sustainable Development and the Sea, acting as the French Designated National Authority (DNA) to
the United Nations Framework Convention for Climate Change Secretariat, declares that:

1. France has ratified the Kyoto Protocol to the United Nations Framework Convention on
Climate Change on May 31, 2002 ;

2. France participates in the CDM voluntarily ;

3. It authorizes Rhodia Energy GHG to take part as a project participant in the above
mentioned project implemented in India under article 12 of the Kyoto protocol.
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Obijet : Lettre d'autorisation (LAu) & participer a une activité de projet au titre de larticle 12 du
protocole de Kyoto

Référence du projet : «14.8 MW small-scale grid connected wind power project in Jaisalmer state
Rajasthan, India by RSMML »
Numeéro d’enregistrement : 243

Bénéficiaire de la LAu : Rhodia Energy GHG, Tour La Pacific, 11-13 Cours Valmy, La Défense 7,
92977 Paris La Défense

La Direction générale de I'Energie et du Climat du Ministére de I'Ecologie, de I'Energie, du
Developpement durable et de la Mer, agissant en tant qu'Autorité Nationale Désignée auprés du

Secrétariat de la Convention-cadre des Nations-Unies sur les changements climatiques
(CCNUCC), atteste par la présente :

1. Que la France a ratifié le protocole de Kyoto & la Convention-cadre des Nations-Unies sur
les changements climatiques le 31 mai 2002 ;

2. Qu'elle participe volontairement au MDP ;

3. Qu'elle autorise Rhodia Energy GHG a participer a I'activité de projet susmentionnée, mise
en ceuvre en Inde au titre de l'article 12 du protocole de Kyoto.

Pour le Directeur général de I'Energie et du-Clifnat
Le Chef du Service climat et efficacité-énergétique
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